



Sacred Heart Canossian College

(English Section) Macau

澳門嘉諾撒聖心英文中學

2021 – 2022 Secondary Intake Enrolment Information

2021 - 2022 中學新生報名須知

- For application to vacant places in the Secondary classes (except going to Form 4 & Form 5), please write a letter enclosed with photocopies of student reports of 2019-2020 and First Term of 2020-2021 directly to the General Office from 8 to 31 March 2021. Application form can be downloaded from the school website starting from 9:00 am on 8 March 2021.

如欲報讀中學各班級後補學位(升讀高一及高二除外)，請於二零二一年三月八日至三月三十一日將申請信連同報名表、二零一九至二零二零年度成績表副本及二零二零至二零二一年度上學期成績表副本函寄本校校務處。報名表可於二零二一年三月八日上午九時起在本校網頁下載。

- We are in the Free Education Schools System since the scholastic year 2016-2017.
本校於二零一六至二零一七年度起加入免費教育學校系統。
- With effect from 2018-2019, the school has adopted 2- term school year and continuous assessment for teaching and learning.
自二零一八至二零一九學年，本校已轉為兩段制並採用持續性評估模式教學。